
1  

Zápisnica zo zasadnutia komisie zo dňa 10. októbra 
2023 

 

č. 6/2023 

 
 

 
 

Miesto zasadnutia 
Zasadačka Miestneho úradu mestskej časti Bratislava- 

Devínska Nová Ves 

 

Začiatok 17.18 h 

Ukončenie 18.40 h 

Prítomní podľa prezenčnej listiny 

 

Členovia komisie – poslanci 

 

Miroslav Antal – predseda komisie 

Ján Žatko – podpredseda 

Martin Čorej – poslanec 

Peter Kolega - poslanec 

 

Členovia komisie - neposlanci 

 

Vladislav Hečko – neposlanec 

Martin Halinkovič – neposlanec 

 

Tajomník  

Karol Vlašič - prítomný  

 

Neprítomní: Lukáš Chmela - neposlanec, ospravedlnený 
Ľubica Rehánková – neposlanec, ospravedlnený 

 

 

Predseda Miroslav Antal otvoril schôdzu zasadnutia komisie verejného poriadku a parkovacej politiky. 

Poslanec Ján Žatko sa ospravedlnil, že bude na zasadnutie komisie meškať. Predseda predstavil body 

programu komisie:  

1. Informácie o činnosti Dohľadového centra 

a. Plnenie uznesení 

2. Statická doprava 

3. Podnety občanov 

4. Rôzne 

Následne prítomných členov komisie vyzval na schválenie programu.  

Prezentácia:  

Komisia na ochranu verejného poriadku, 

dopravy a parkovacej politiky 
Mestská časť Bratislava-Devínska Nová Ves 

Ul. Novoveská 17/A, 843 10 Bratislava 49 
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Hlasovanie Za: Proti: Zdržal sa: Prijatie uznesenia: 

Poslanci 3 0 0 Áno 

Neposlanci 2 

  

Členovia komisie program komisie schválili.  

 

V úvode predseda komisie privítal a predstavil členom komisie nového gestora komisie Karola 

Vlašiča. Predseda komisie navrhol doplniť bod  1. Informácie o činnosti Dohľadového centra 

podbodom a,   

 
1. Informácie o činnosti Dohľadového centra 

 

Predseda komisie Miroslav Antal informoval prítomných, že si od Dohľadového centra vyžiadal 

záznamy poskytovania údajov štátnym úradom. Taktiež informoval prítomných, že kamerový systém 

poslúžil aj orgánom činným v trestnom konaní a verí, že aj naďalej bude nápomocný nakoľko 

policajný zbor využíva kamerové záznamy v riešení trestnej činnosti. Predseda komisie tiež 

poznamenal, že udalostí nie je až tak veľa a sú operatívneho charakteru. Dohľadové centrum 

zaznamenáva rôzne incidenty podľa dátumu, času a s konkrétnym popisom. Ako príklad predseda 

uviedol niekoľko riešených podnetov. 

 

Predseda komisie poukázal na to, že obyvatelia využívajú linku Dohľadového centra na ktorú sa 

nahlasujú neprispôsobivý občania, alebo znečisťovanie verejného priestranstva, či riešenie 

verejného poriadku na ul. Vápencová. Tiež poznamenal, že veľa podnetov sa tíka znečisťovania 

práve verejného priestranstva, alebo fajčenie na miestach, kde to je zakázané ako sú na príklad 

autobusové zastávky. Miesta sú monitorované kamerovým systémom. Dohľadové centrum tiež 

monitoruje dorastajúcu mládež, ktorá „čmára“ po fasádach domov, ale aj venčenie psov na 

ihriskách, graffity, konzumácia alkoholu na verejných priestranstvách, fyzické incidenty. 

Predseda komisie pripomenul, že podnetov je veľa a spomína len tie, ktoré sa odohrali za 

posledný, najbližší čas. Taktiež poznamenal, že veľa podnetov sa tíka OBD, popíjanie na 

verejných priestranstvách, „mladík a jeho kung-fu na zastávke MHD“, poškodzovanie verejného 

majetku a i.  Predseda komisie zhrnul, že Dohľadové centrum prijíma  značné množstvo podnetov 

od občanov a poskytuje záznamy pre okresné riaditeľstvo policajného zboru Bratislava IV a tak 

isto  v problematike dopravy, taktiež evidujeme žiadosti aj na problematiku krajského riaditeľstva 

. Predseda komisie zhodnotil, že Dohľadové centrum plní svoju funkciu na 100%. Predseda 

komisie podotkol, že obyvatelia sa niekedy dožadujú o sprístupnenie kamerových záznamov 

a však proces vydávania kamerových záznamov je jednoznačne zákonne stanovený kto má nárok 

na vydanie kamerového záznamu. Komisia na podnet člena komisie Vladimíra Hečka pochválila 

prácu Dohľadového centra. Predseda komisie spomenul, že s poslancom Petrom Kolegom využili 

možnosť zúčastniť sa z pozície komisie verejného poriadku, dopravy a parkovacej politiky  

stretnutia s Pavlom Kravárikom, ktorý  vysvetlil koľko kamier pribudlo, ktoré miesta považuje 

Dohľadové centrum za rizikové a naopak, ktoré miesta sú relatívne pokojné.  

 

1. A Plnenie uznesení 

 

Predseda komisie informoval prítomných, že si od mestskej časti Bratislava – Devínska Nová Ves vyžiadal 

plnenia uznesení komisie zo dňa 14.3. a 30.5. v ktorých odpovede poskytla vedúca oddelenia výstavby, 

dopravy a životného prostredia Ing. Katarína Macáková.  

Ku zasadnutiu komisie sa pridal poslanec Ing. Ján Žatko (17:30).  
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Komisia poznamenala, že by bolo dobré keby stanoviská k uzneseniam dostávala komisia skôr 

ako na zasadnutí. Jedného z členov komisie zarazila odpoveď k uzneseniu 2/5/2023, že 

požiadavka bola delegovaná na Pavla Kravárika, na koľko z pohľadu vzťahu ku komisii 

a poslancom je meno a funkcia nedefinovaná. Otázka teda znie, či komisia môže žiadať niečo od 

jednotlivých zamestnancov mestskej časti? V diskusii zaznel návrh aby komisia predkladala 

miestnemu úradu všetky uznesenia aj so stavom realizácie. V každom prípade má komisia 

odporúčací charakter. Problematiku je potrebné vždy posunúť na zastupiteľstvo mestskej časti. 

Komisia ochrany verejného poriadku, dopravy a parkovacej politiky jednoznačne konštatovala, že 

uznesenia nie sú plnené.  

 

Uznesenia zo zasadnutia komisie zo dňa 14. marca 2023 č. 1/2023 

  

Uznesenie č. 3/1/2023  

Komisia odporúča Mestskej časti Bratislava - Devínska Nová Ves vyhradiť dve parkovacie miesta čo 

najbližšie ku vchodu ZŠ Ivana Bukovčana 3 pre ZŠ Ivana Bukovčana „len pre zásobovanie pre ZŠ Ivana 

Bukovčana, v čase od 07:00 h do 17:00 h“ 

 

• Mestská časť ako správca MC III. triedy požiada KDI KR PZ v BA a Hl. m. SR Ba ako príslušný 

cestný správny orgán o schválenie POD dopravného značenia spojeného s vyhradením 2 miest pri 

ZŠ I. Bukovčana č.3 po dohode s p. riaditeľkou ZŠ.     

  

Uznesenie č. 4/1/2023  

Komisia žiada MČ Bratislava - Devínska Nová Ves do najbližšej komisie predložiť informáciu 

(harmonogram) plánu rekonštrukcie chodníka vo vnútrobloku na ul. Ivana Bukovčana/Jána Poničana aj so 

zámerom riešenia dopravnej situácie – parkovania v blízkosti MŠ Milana Marečka. 

• Mestská časť hľadá vhodné technické a konštrukčné riešenie opravy predmetného chodníka vo 

vnútrobloku. Dopravnú situáciu spojenú s parkovaním v blízkosti MŠ M. Marečka riešila na 

mieste so zástupcami KDI KR PZ v BA, ktorí konštatovali že cesta, ktorá vedie k MŠ slúži ako 

obslužná cesta pre zásobovanie MŠ a predĺženie chodníka je uvažované iba ako potenciálna 

hasičská cesta pre bytové domy bez možnosti vjazdu iných vozidiel. Parkovanie vozidiel a jeho 

vyznačenie v tomto úseku nie je dopravne možné, lebo nevyhovuje požiadavkám na navrhovanie 

komunikácií spojených s parkovaním vozidiel.    

Uznesenie č. 5/1/2023  

Komisia odporúča MČ Bratislava – Devínska Nová Ves na základe požiadavky žiadateľov odstrániť z 

cestnej komunikácie na ul. Opletalova v smere do Devínskej Novej Vsi spomaľovač umiestnený pred 

rodinným domom č. 35 z dôvodov pomenovaných v žiadosti a súčasne vyhovieť žiadosti obyvateľov na 

ul. Opletalova na jeho odstránenie. Zároveň žiada MČ posúdiť a zvážiť aj umiestnenie ostatných 

spomaľovačov na ul. Opletalova 

• Po vyhodnotení situácie a reakcií zo strany obyvateľov boli zo strany MČ odstránené uvedené 

spomaľovače po predchádzajúcom určení odstránenia zo strany cestného správneho orgánu.  

Uznesenia zo zasadnutia komisie zo dňa 30. mája 2023 č. 5/2023 

  

Uznesenie č. 2/5/2023:  

Komisia na ochranu verejného poriadku, dopravy a parkovacej politiky na základe podnetu 

poukazujúcom na vandalizmus na ul. Bystrická, jednohlasne odporúča Mestskej časti Bratislava - 

Devínska Nová Ves, zvážiť a realizovať umiestnenie kamery v predmetnej lokalite ulice Bystrická 

podľa najvhodnejšieho rozhľadu. 
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• Odporúčam s požiadavkou obrátiť sa na kolegu P. Kravárika, ktorý má v kompetencii riešenie 

kamerového systému na území MČ. 

Uznesenie č. 3/5/2023  

Komisia na ochranu verejného poriadku, dopravy a parkovacej politiky žiada Mestskú časť Devínska 

Nová Ves aby jej do najbližšej komisie poskytla informácie o možnosti zavedenia pilotného projektu 

rezidenčného parkovania v lokalite Kolónia do zavedenia celomestskej parkovacej politiky mestskej 

časti Devínska Nová Ves. 

 

• Problematiku je potrebné riešiť komplexne s vedením MČ, poslancami MZ, KDI a zástupcami 

hlavného mesta. Riešenie je finančne náročné a bez spolupráce zo zástupcami hlavného mesta 

bude aj finančne neefektívne, najmä z pohľadu finančnej náročnosti  samotného projektu 

organizácie dopravy, prác v teréne pri vyznačovaní parkovacích miest, problematiky riešenia 

vyberania poplatku za parkovanie, VZN mestskej časti a súčasne, ak pri zavedení celomestskej 

parkovacej politiky dôjde k zmene filozofie pri vyznačení parkovacej zóny aj neúčelnosti 

vykonaných prác. Súčasne upozorňujeme, že v území sa nachádzajú cesty vo vlastníctve 

hlavného mesta, vo vlastníctve mestskej časti a vo vlastníctve fyzických a právnických osôb. 

Tento aspekt bude potrebné brať do úvahy aj v prípade celomestskej parkovacej politiky. 
  

Uznesenie č. 4/5/2023  

Komisia na ochranu verejného poriadku, dopravy a parkovacej politiky odporúča Mestskej časti 

Devínska Nová Ves zvážiť zavedenie spoplatneného parkovania počas víkendov na ul. Istrijská na 

parkoviskách (v správe MČ) pred budovou SWANU. 

 

•  Problematiku je potrebné riešiť komplexne s vedením MČ a poslancami MZ. 

 

Uznesenie č. 5/5/2023  

Komisia na ochranu verejného poriadku, dopravy a parkovacej politiky v súvislosti s podnetmi 

poukazujúcimi na nezákonné parkovanie na poľnohospodárskej pôde na ul. J. Jonáša, žiada Mestskú 

časť Bratislava - Devínska Nová Ves obrátiť sa na príslušný orgán ochrany poľnohospodárskej pôdy, z 

dôvodu podozrenia porušovania zákona 

 

• Mestská časť kontaktovala príslušný orgán ochrany PPF a písomne požiadala o pomoc pri riešení 
problému s parkovaním. 

  

Sumár:  

 

Uznesenie č. 3/1/2023 – nesplnené 

Uznesenie č. 4/1/2023 – nesplnené 

Uznesenie č. 5/1/2023 – splnené 

Uznesenie č. 2/5/2023 – nesplnené 

Uznesenie č. 3/5/2023 – nesplnené 

Uznesenie č. 4/5/2023 – nesplnené 

Uznesenie č. 5/5/2023 – nesplnené 

 

Komisia konštatovala, že zo všetkých uznesení bolo celkovo plnené len jedno uznesenie č. 

5/1/2023. Komisia opätovne žiada predložiť konkrétne plnenie všetkých uznesení komisie, ich 

podkladov a odpovedí a žiadostí. 

 
Uznesenie č. 1/6/2023 

Komisia na ochranu verejného poriadku, dopravy a parkovacej politiky opätovne žiada mestskú 

časť Bratislava – Devínska Nová Ves do najbližšej komisie predložiť informáciu o plnení uznesení 

vrátane sprievodných dokumentov (komunikácie s príslušnými útvarmi, alebo orgánmi) vrátane 

stavu realizácie. 



5  

 
Hlasovanie o programe 

 
 

Hlasovanie Za: Proti Zdržal sa Prijatie 

uznesenia 

Poslanci 4 0 0 Áno 

Neposlanci 2 

 

2.  Statická doprava 
 

Predseda komisie predložil komisii informácie z oddelenia výstavby, dopravy a životného 

prostredia. Predseda komisie, tiež komisii ozrejmil, že k bodu pozval aj starostu mestskej časti, 

ktorý svoju neúčasť vopred ospravedlnil. V problematike chodníkov v mestskej časti Bratislava – 

Devínska Nová Ves jestvuje zhoda. Predseda komisie poukázal na problematiku označovania 

chodníkov v mestskej časti, ktorá bola spomenutá v tlačovej správe, ktorá reagovala na otázky 

novinárov ako sa budú označovať chodníky v Devínskej Novej Vsi. Chodníky v Devínskej Novej 

Vsi šírkovo nespĺňajú také podmienky aby po zaparkovaní auta po nich mohli šírkovo chodiť 

chodci. Mestská časť v tom prípade nepristúpila k označovaniu chodníkov. V Devínskej Novej Vsi 

sú aj chodníky širšie, teda tie, ktoré by povoľovali parkovanie na nich, ale sú v správe hlavného 

mesta, alebo sú kratšie a sú to chodníky na cestách v správe hlavného mesta a nie sú vyťažené. 

Existuje ešte jeden krátky úsek medzi Eisnerovou a J. Poničana a J. Smreka, kde mestská časť ešte 

nepristúpila k značeniu chodníkov. Situácia ohľadne parkovania bude naďalej monitorovaná. 

Komisia sa zhodla, že je potrebné aby mestská časť vyvíjala do budúcna aktivitu v komunikácii 

smerom k občanom v potrebe zjednosmerniť niektoré ulice, ale vnímať to ako komplexný problém 

ako parkovaciu politiku, ktorá sa chystá v Devínskej Novej Vsi v roku 2025. Predseda komisie 

vyzval komisiu aby prevzala v problematike iniciatívu a rozpútala diskusie. Predbežná informácie 

je, že by asi 60% obyvateľov ulice súhlasilo s jej zjednosmernením.  

Člen komisie vyjadril súhlas a konštatoval, že s jednosmernením ulice obyvatelia nemajú problém 

a čo sa tíka tlačovej správy je pravda, že chodníky sa vymykajú norme a tak kde sa ľudia sťažujú, 

že zmiznú parkovacie miesta, tie nikdy oficiálne neboli parkovacie miesta. Autá hlavne na Kolónii 

začali parkovať na trávnatej ploche. To je zakázané a rieši to polícia. Čo sa tíka zjednosmernenia 

ulice na to aby sa tam parkovať dalo, je krok rozumný a nikto by proti tomu nemal mať námietky. 

S jednosmernením ulíc členovia komisie súhlasili a však dodali, že pred realizáciou musí prejsť 

diskusia s obyvateľmi príslušných ulíc. Zjednosmernenie by riešilo aj problém preplnenosti ulíc 

nakoľko na niektorých parkujú ľudia „cik-cak“ a niekedy má problém prejsť smetiarske, či osobné 

auto. Poslanci začali diskutovať o polemike či by nestačila namiesto zmeny organizácie dopravy na 

jednosmerné ulice umiestniť na jednu stranu vodorovné dopravné značenie žltej čiary. Komisia 

diskutovala či by bolo vhodné o problematike komunikovať s obyvateľmi príslušných, dotknutých 

ulíc pri čom vznikla obava, že by nemusel vzniknúť úplný konsenzus s riešením danej 

problematiky. Stretnutie s obyvateľmi bude zvolané. Predseda komisie členov informoval, že 

k bodu 2. Statická doprava nebude prijaté uznesenie a prešiel na ďalší bod programu. 

 

3. Podnety občanov 
 

  K predmetnému bodu programu poslanec Ján Žatko zaslal komisii podnet od občana mestskej 

časti. 

 

Znenie: 

"Asi pred 5-mi rokmi majiteľ alebo prenajímateľ herne rozbúral zhruba polovicu chodníka vedľa 

herne kvôli tomu, aby si tam umiestnil nejakú betónovú zbernú nádrž. Túto nádrž však umiestnil tak 
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zle, že jednak betónové teleso nádrže, ale zároveň aj poklop na nádrži, vyčnievajú asi 5 cm nad 

úroveň chodníka, takže oň poľahky možno zakopnúť a potknúť sa, prípadne aj spadnúť. Okrem toho 

však časť chodníka okolo poklopu vôbec nie je upravená do pôvodného stavu, medzi poklopom a 

ostatnými dlaždicami chodníka je tam cca 10 cm diera, takže s nákupnou taškou, resp. kufrom na 

kolieskach sa tam prakticky nedá prejsť, lebo kolieska do tej diery zapadnú a aby sa človek nemusel 

mocovať s vyťahovaním nákupnej tašky, radšej to celé obíde. Chodník je však zároveň 

"zrekonštruovaný" tak zle, že sa už niekoľkokrát dlaždice prepadli a vznikla tam taká diera, že sa 

tadiaľ už vôbec nedalo prejsť a muselo sa to obchádzať cez parkovisko.  

  

O celej situácii "komunikujem" už aspoň 3 roky so starostom Krajčírom, ale zatiaľ bezvýsledne. 

Komunikujem som dal do úvodzoviek preto, lebo starostu som za celé tie 3 roky telefonicky nikdy 

nedokázal zastihnúť, vždy som mu mohol len nechávať odkazy cez jeho asistentov, najprv pani 

Paďourovú a teraz pána Richtárika. Posledne som mu už nechal aj odkaz na stránke DNV, ale aj ten 

zatiaľ k žiadnemu výsledku neviedol. Po mojich urgenciách prepadnutú časť chodníka síce zakaždým 

opravili, ale s prečnievajúcim poklopom a nedokončenou rekonštrukciou chodníka okolo telesa 

nádrže ani za celé 3 roky nikto neurobil absolútne nič. Podľa môjho názoru by bolo treba celý 

chodník, teda celú dlažbu zdvihnúť tak, aby poklop bol na úrovni chodníka a zároveň v rámci úpravy 

chodníka zlikvidovať aj tú medzeru (dieru) okolo poklopu. A starostovi by bolo potrebné pripomenúť, 

že tu nie je len na to, aby bral vysoký plat z daní obyvateľov, ale predovšetkým na to, aby sa zaujímal 

o ich podnety a riešil problémy občanov MČ. Takže by som Ťa zároveň poprosil, aby si sa problém 

chodníka pokúsil vyriešiť cez dopravnú komisiu." 
 

Predseda komisie informoval zúčastnených, že poklop naozaj nie je dobre uchytený. Poklop bol 

pôvodne poškodený stavebnou firmou, ktorá robila fasádu na vedľajšej budove. Firma čo spôsobila 

škodu okamžite kontaktovala BVS a BVS poklop nahradila a však nový poklop na uvedený kanál 

nesedí a BVS ho musí vymeniť o čom má vedomosť. Komisia sa rozhodla požiadať mestskú časť 

preveriť aké kroky boli podniknuté v riešení daného podnetu.  

 
Uznesenie č. 2/6/2023 

Komisia na ochranu verejného poriadku, dopravy a parkovacej politiky žiada mestskú časť 

Bratislava – Devínska Nová Ves o poskytnutie informácie ako bol riešený podnet osadenia poklopu 

na ulici Eisnerova (vedľa herne) od občana Petra Marčáka ktorý adresoval miestnemu úradu do 

najbližšej komisie, zároveň o zabezpečenie nápravy z dôvodu bezpečnosti chodcov a o zabezpečenie 

nápravy na ulici J. Poničana 13, 15 vo veci umiestnenia poklopu nad kanalizáciou, ktorý je osadený 

tak, že ohrozuje bezpečnosť chodcov. 

 

Hlasovanie o programe 

 
Hlasovanie Za: Proti Zdržal sa Prijatie 

uznesenia 

Poslanci 4 0 0 Áno 

Neposlanci 2 

 

4. Rôzne 
 

Člen komisie sa informoval u predsedu komisie na situáciu s parkovaním na Eisnerovej ulici. 

Predseda komisie Miroslav Antal informoval komisiu, že situáciu riešili aj PZ. Eisnerová ulica 

pod kostolným kopcom má dopravné značenie zákaz vjazdu nákladným motorovým vozidlám. 

Z toho vyplýva, že autobusy na komunikáciu môžu vstúpiť. Ostatné uvedené “dodávky“ boli 

vozidlá do 3,5 tony.  
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 Titul., meno a priezvisko Podpis 
 
Zapísala 

 
Karol Vlašič 

 

 

Predseda komisie 
 

Mgr. Miroslav Antal, v.r. 
 

 


